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14 MARS  2011 
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Box 3424, 165 23 Hässelby. Telefon 08-508 04 000. Fax 08-508 05 035 

hasselby-vallingby@stockholm.se 

Besöksadress Hässelby torg 20-22 www.hasselby-vallingby@hasselby.stockholm.se 

 

Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

 Per Westberg (SPF) 

 

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 

 

 

 

Margareta Apelskog (SPF) 

Gunilla Carlén (SPF) 

Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Adjungerad: Kerstin Johansson. 

  

I tjänsten deltog: 

 

Gäst: 

Annica Dominius, Elisabeth Landström 

 

Christina Pettersson från Växthuset 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Birgit Grahn                                   Per Westberg  

   

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

I samband med mötets öppnande inbjöds Christina Pettersson, enhetschef för Växthuset och 

Friskvårdscentrum, att informera kort om några nyheter inom äldreomsorgen. 

 Äldre personer 65 + som är bosatta inom Hässelby-Vällingby kan numera få hjälp 

med gratis IT-support via telefon eller mejl, från ett nationellt projekt via 

hjälpmedelsinstitutet med fokus på bl.a. äldre och teknik. Broschyr med 

telefonnummer dit man ska vända sig delas ut vid dagens möte för spridning i 

pensionärsorganisationerna. 
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 Inom stadsdelen finns extra stöd att få kring minne och IT. Arbetsterapeut på 

Växthuset informerar och instruerar vid enskild träff. 

 Växthusets planering för dagsutflykter år 2011 är nu klar och broschyr delas ut vid 

dagens sammanträde för spridning av information. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Fyra övriga frågor anmäldes under § 8. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Birgit Grahn och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 15 mars 

2011 kl. 11.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn meddelade att tömning av ålderdomshemmet fortgår. För närvarande bor det två 

personer kvar. För de som flyttat har allt gått bra. 

Aktiviteter på Hässelgården fortgår. Diakon från kyrkan besöker varannan vecka. Frivilliga 

från Röda korset besöker också regelbundet och håller i aktiviteter såsom allsång, dans m.m. 

Man har haft filmvisning också vilket varit mycket uppskattat.  

Beslutet om att köpa in en projektor för filmvisning senareläggs då man numera kan hyra äldre 

filmer i modernt format. Förslagsvis kommer pengarna istället användas till att bjuda de 

boende på påsk- och midsommarlunch med underhållning. 

Stadsdelens politiker kommer att inbjudas till förtroenderådet under hösten 2011. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson hade inget att rapportera. Årsmöte kommer att hållas under mars/april 2011. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera. Förtroenderådet på Koppargården kommer att 

sammanträda under våren 2011. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 mars 2011 

Ärende 10. Månadsrapport februari 2011. 

Pensionärsrådet har fått muntlig information i ärendet och tagit del. 

Ärendet bifogas protokollet. 

 

Ärende 11. Koppargårdens vård- och omsorgsboende. Redovisning av de faktiska 

åtgärdstiderna för verkställande av Caremas åtgärdsplan. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 12. Kvalitetsgarantier 2011. 

Pensionärsrådet framhåller att parkskötseln inte fungerat bra under föregående år. 

Snöröjningen har inte varit tillfredsställande och allmänna papperskorgar har varit överfulla av 

hushållssopor, främst i centrala Vällingby. Pensionärsrådet anser att information borde utgå 

till allmänheten om förbud att slänga hushållssopor i allmänna papperskorgar, samt 

information om eventuella sanktioner om detta inte efterföljs. Pensionärsrådet anser också att 

garantin om att papperskorgar töms inom 24 timmar efter anmälan, är otydlig då man inte 

utvecklat vem som anmäler. Pensionärsrådet har önskemål om att snöröjning och parkskötsel 

blir bättre nästa år. 

Pensionärsrådet framför även synpunkter på att det är glest mellan parkbänkar att sitta och vila 

på inom Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning. 

 

Pensionärsrådet anser att kost och måltidssituationer för äldre är en viktig fråga som därför bör 

innefattas i alla enheters kvalitetsgarantier inom äldreomsorgen. 

 

Ärende 13. Reviderad äldreboendeplan för region Västerort. 

Pensionärsrådet motsätter sig att Skolörtens servicehus omvandlas till trygghetsboende. 

Pensionärsrådet anser att valfriheten inte uppfylls om servicehusen avvecklas. 

 

Ärende 14. Uppföljning av verksamheter som drivs av Aleris omsorg AB i Hässelby-Vällingby 

för personer med funktionsnedsättning. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Uppföljning av verksamheter som drivs av Carema Orkidén AB i Hässelby-

Vällingby för personer med funktionsnedsättning. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 16. Uppföljning av verksamheter som drivs av Attendo LSS AB i Hässelby-Vällingby 

för personer med funktionsnedsättning. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Återrapportering av åtgärdsplan för familjevården, förslag om insatser för att 

minska personalomsättningen, förbättrad kompetensutveckling och garantera rättssäkerheten. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 18. Uppföljning av berörda verksamheter med anledning av upphörande av 

författningar om tvångs- och skyddsåtgärder inom vården. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 19. Plan för att minska sjukfrånvaro i Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning. 

Ärendet utsändes senare. 

 

Ärende 20. Detaljplan för delar av Vällingby 4:1 och Nälsta 5:1, Nälstabadet 

Gränsvägen 87 i stadsdelen Nälsta. 
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Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 21. Detaljplan för del av Hässelby Villastad 28:1, invid Blomsterkungsvägen, 

Grantorpsgränd, Växthusvägen i stadsdelen Hässelby Villastad. 

Pensionärsrådet har önskemål om att några lägenheter i detaljplanen undantas till 

seniorboende. 

 

Ärende 22. Ansökan om serveringstillstånd för restaurang Beata’s, Beata Sparres gränd 3. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 23. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 24. Anmälan enligt Miljöbalken av mellanlager för metaller, trä och batterier. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 25. Trafikbuller på skolgårdar - redovisning av åtgärdsförslag med anledning av 

rapport från miljöförvaltningen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 26. Information riktad till medborgare. 

Pensionärsrådet ställer sig positiv till förslaget om information till utlandsfödda på lättläst 

svenska. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar om; 

 att markytan bakom Statoilmacken ska saneras och att det därför inte finns någon 

stadsplan för området. 

 att överflytten av Skolörtens dagverksamhet till Koppargården har gått bra. 

 att den öppna dagverksamheten på Skolörten planeras att öppnas under våren. 

Förvaltningen återkommer med datum. 

 Att Hässelgården nu successivt töms till 45 boende. Anhörigmöte är inplanerat för bl.a. 

information om valfriheten. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet önskar få svar på vad som ska hända med lokalerna i tidigare Hässelby 

gymnasium. Annica Dominius informerar om att SISAB har hittat annan hyresgäst och hyrt ut 

alla lokaler, enligt uppgift från lokalenheten på förvaltningen. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av avgifterna inom äldreomsorgen för år 2011. Pensionärsrådet 

kan därvid konstatera att alla avgifterna för de olika verksamheterna höjts med mellan 1 

kr/månad för trygghetslarm till 16 kr/månad för dygnet runt hemtjänst. Pensionärsrådet vill 

uppmärksamma stadsdelsnämnden på att fullmäktige inte höjt kommunalskatten för år 2011 

därför att man ansåg att staden skulle kunna finansiera stadens utgifter i alla fall. Främst därför 
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att skatteunderlaget ökat. Men en avgift är även en utgift för medborgaren och särskilt 

betungande är de för pensionärer som dessutom har fått sänkt nettopension för andra året i rad. 

Pensionärsrådet är medvetet om att prisbasbeloppet styr avgiftssättningen men anser att 

stadsdelsnämnden bör uppmärksamma fullmäktige på att detta är en prissättningsmetodik som 

är till nackdel för pensionärer särskilt när pensionerna sänks. 

 

Efter flera uppmärksammade olyckor/sjukdomsfall i hemmet där äldre medborgare fått ligga 

ensamma i flera dygn utan hjälp kräver pensionärsrådet att stadsdelsnämnden erbjuder alla 

medborgare över 80 år inom stadsdelen gratis larminstallation. 

 

Pensionärsrådet informerar om att den nya vårdcentralen i Åkermyntan har jourmottagning 

kväller och helger för inskrivna patienter. 

  

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 11 april 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning 

 

 


